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  "În adevăr, dacă ne-am făcut una cu El, printr-o moarte asemănătoare cu a Lui, vom fi una cu El şi  printr-o 
înviere asemănătoare cu a Lui. Ştim bine că omul nostru cel vechi a fost răstignit împreună cu El, pentru ca 
trupul păcatului să fie desbrăcat de puterea lui, în aşa fel ca să nu mai fim robi ai păcatului".. (Romani 6: 5-6) 
"În ce mă priveşte, departe de mine gândul să mă laud cu altceva decât cu crucea Domnului nostru  Isus 
Cristos, prin care lumea este răstignită faţă de mine, şi eu faţă de lume !"  (Galateni 6: 14)  
 

    * Unde  începi  tu  atunci?  Dacă  este  un  păcătos  aici,  tu  vei  începe  la  cruce,  unde  tu  te  recunoşti  mort  
înpreună  cu  El .(1) 
    * Noi trebuie să ne dăm seama că noi trebuie să murim pentru ca să putem aduce înainte o viaţă nouă. Deci, El a spus atât de mult 
în aceasta: "Dacă  voi  vreţi  să  Mă  vedeţi, voi trebuie să muriţi, să  muriţi  faţă de  voi  înşivă,  şi  atunci,  apoi  veţi  aduce  
o  viaţă  nouă."   Acum, dacă noi vrem să-L vedem pe El, dacă voi cu adevărat vă aşteptaţi să-L vedeţi pe El, voi niciodată nu o 
să-L vedeţi pe El prin aderarea la o biserică, sau ceva carte de legi pe care voi le ţineţi, sau ceva crezuri care le serviţi. Voi Îl vedeţi pe 
El când voi muriţi. Când voi  veniţi  la  Calvar  şi  sânteţi  răstigniţi  faţă  de  voi  înşivă,  atunci  Îl  veţi  vedea  pe  Isus. 
       Grecii au spus în Ioan 12: 20-25, "Noi vrem să-L vedem pe El". Prima dată, înainte ca Isus să spună ceva, El le-a arătat spre un 
loc unde să-L găsească. Ca şi neamurile, sau toţi oamenii, tu Îl vei găsi pe Isus la Cruce, când tu eşti răstignit cu El. 
       Astăzi noi încercăm să-L găsim în orice. Noi încercăm să-L găsim într-o clădire de biserică. Încercăm să-L găsim într-o 
denominaţiune. Noi încercăm să-L găsim spunând ceva crez. Noi încercăm să-L găsim ţinând (sărbătorind) ceva zile, sau 
supunându-ne la ceva rituale. Dar noi nu putem să-L găsim până când noi nu venim la Calvar. Acolo noi sântem crucificaţi, căzuţi în 
pulberea pămîntului, şi morţi faţă de noi înşine, şi  renăscuţi  din  nou.  Atunci  noi  găsim  pe  Isus.  Oh,  atât  de  mulţi  
încearcă  astăzi  să  se  ţină  şi  să  se  sprijine  de  o  idee  personală, "Eu am  ideea  mea  despre  aceasta.  Eu  cred  
aceasta"  Dar  tu  nu  poţi  să-L  găseşti  pe  Cristos,  pînă  când  tu  nu  mori  faţă  de  tine  însuţi  şi Îl accepţi pe  El,  
Cuvântul,  atunci  tu  găseşti  Viaţa. (2)  
      * În gândirea proprie a lui Dumnezeu...Dumnezeu, marele Duh, la început înainte chiar de a fi începutul, El era Dumnezeu. 
Şi voi aţi ştiut că voi aţi fost în El atunci? Dacă tu eşti un Creştin acum, tu ai fost atunci în El. Şi atunci dacă aceea aşa este, toată 
Dumnezeirea trupeşte s-a format în Persoana lui Isus Cristos (Coloseni 2: 9-10). Şi atunci cânt Isus a murit la cruce, eu am murit cu 
El, pentru că eu am fost în El atunci. (2Timotei 2: 11-13), pentru că El a fost Plinătatea Cuvântului manifestat, ştiind că noi vom fi 
manifestaţi mai târziu. Şi noi am fost la Calvar cu El. Noi am mers în mormânt cu El, şi noi am înviat cu El la Învierea Lui, şi acum 
noi urcăm, înaintăm prin Duhul Sfânt spre Tronul de Har, fiind, stând, împreună în locurile cereşti în Cristos Isus, totdeauna.  
(Efeseni 2: 4-6). Aşa cum un germene al vieţii naturale este adus jos, germinizat prin tată, de la tată la tată, la tată, aşa este şi Viaţa lui 
Cristos germinizată. Acesta este motivul pentru care Dumnezeu a folosit  Duhul  lui  Ilie  în  cinci  timpuri  diferite. Ce este 
aceasta? Este o evoluţie - o mânuire evolutivă -    Doar exact aşa cum viaţa voastră naturală este continuarea -evolutia- vieţii naturale 
a tatălui vostru, aşa este Duhul lui Dumnezeu care a fost predestinat dinainte de întemeierea lumii (2 Timotei 1: 9-10).  Şi  când  
întregul  Cuvânt a lui  Dumnezeu  în  plinătate  a fost  aşezat într-un trup omenesc numit Isus Cristos, acolo Dumnezeu m-a făcut 
să plătesc pentru păcatul meu, în El acolo. Apoi El m-a ridicat -înviat- cu El în înviere (Romani 6: 4-5). Şi acum noi stăm aşezaţi cu El 
cu putere şi autoritate peste fiecare diavol (Efeseni 2: 4-7).  Oh, dacă voi doar aţi putea crede ceea ce Dumnezeu a dat. Dar dacă voi 
nu staţi aşezaţi acolo, voi nu o aveţi.  Şi dacă voi staţi acolo, şi nu o credeţi, şi vă  temeţi  să  vă  mişcaţi,  voi  nu o  puteţi  
folosi  niciodată.  Dar  dacă  voi  staţi  acolo, voi o  veţi  folosi, pentru că voi  sânteţi  ordinaţi să  faceţi  ceea ce  faceţi   
(Coloseni 1: 12-15)  .(3) 
      * Şi când  Dumnezeu  privea  jos  la  trupul  lui  Isus....( Duhul  L-a  părăsit  în  grădina  Gheţimani; El  a  trebuit  să  
moară  ca  un  om,  Matei  26: 36-46)  Amintiţi-vă prieteni, El nu era obligat să facă aceasta.  Acela  era  Dumnezeu.  
Dumnezeu a uns trupul, carnea, care era trup uman şi El nu trebuia....Dacă El mergea sus acolo, ca Dumnezeu, El nu trebuia să moară 
de acel fel de moarte, Dumnezeu  nu  poate fi omorât. El nu trebuia să o facă, dar amintiţi-vă, El a  mers acolo cu voi  în  El.  
Vedeţi?  El încă nu a separat Mireasa de Mire.  Deci, când Dumnezeu priveşte jos la Trupul lui Cristos, El vede pe ambi, bărbat şi 
femeie. Au fost amândoi răscumpăraţi într-un singur trup.  Vedeţi?  Ei  sânt  unul,  acelaş,  acelaş  Cuvânt.  Acelaş  Cuvânt  
care-L  vorbeşte  Mirele,  Îl  vorbeşte  şi  Mireasa. (4) 
      * Şi aceasta este ceea ce are Dumnezeu, două legi diferite. Şi una este legea morţii, şi cealaltă este legea Vieţii. Dumnezeu are 
două legi. Al urma pe El, şi a sluji Lui, şi aL lăuda pe El, este Viaţă, iar a respinge este moarte. Acolo sânt două legi în Dumnezeu. 
Acum, una din acele legi a fost făcută - recunoscută lumii la muntele Sinai (Exod 20). Dumnezeu a dat legea lui Moise şi lui Israel. 
Nu că legea ar putea să-i ajute pe ei, dar legea doar arăta pe acei ce erau păcătoşi (Rom.7: 7-17). Până la acel timp ei nu ştiau ce era 
păcatul, până când ei nu au avut legea (Rom.5: 12-21). Acolo nu poate fi o lege fără pedeapsă. O lege nu este lege fără pedeapsă. 
Deci, de aceea călcarea legii este păcat, şi pedeapsa păcatului este moartea. Deci, de aceea până când Dumnezeu nu le-a făcut o lege, 
nu era nici o încălcare de lege pentru ei. Până când acolo nu este o lege care să spună că tu nu poţi conduce cu peste 30 km. la oră, 
atunci tu poţi conduce cu peste 30 km. la oră.  Dar când acolo este o lege care spune că tu nu poţi să o faci, atunci acolo este o  lege, 
şi  este  şi  o  pedeapsă  în  spatele  ei (Romani 6:23). Acum, legea morţii a fost poruncile date pe Muntele Sinai, care spunea 
omului că este un păcătos, şi dacă călca legea lui Dumnezeu, el murea. (Ezechel 18: 20). Dar acolo nu era salvare în lege. Era doar 
poliţistul care te băga în închisoare, nu avea nimic cu ce să te scoată afară. Dar El a dat o altă lege. Aceea a fost la Muntele Calvar  
(Ioan 19: 17-30), când  păcatul  a  fost  socotit  în  Isus  Cristos  ( Isaia 53: 5-6 / 2 Cor.5: 18-19).  Şi  acolo  pedeapsa a  fost  
plătită, şi  nu  fără  lege, dar  prin  Har  voi  sânteţi  mântuiţi,  prin  harul  lui  Dumnezeu  prin  predestinarea  şi  
mai-dinainte cunoştinţa  lui  Dumnezeu  despre  fiinţa  voastră  (Ef. 2: 8-9)  (5) 
     * Când  Marele  păstor  a  fost  lovit,  zdrobit,  marele  Miel  Profet  când  a  fost  El  zdrobit  înapoi  acolo, El a zis, 
"S-a terminat"  



(Ioan19: 25-30).  Şi  în acel minut aşa cum Păstorul era zdrobit, totul s-a sfârşit. Păcatul a fost dus, acolo nu mai era nici un păcat. Ei 
erau curaţi, pedeapsa a fost plătită.  Credincioşii  a căror nume a fost scris în Cartea Vieţii, acei predestinaţi de la întemeierea lumii,  
a  fost terminat  în  acel  minut  în  care  Isus  a  spus  că  s-a  terminat  (Apoc. 13: 8). (6) 
     *  Şi  întregul  scop  atunci,  este  lăsat  în  Isus  Cristos  ca  să  devină  Dumnezeu  Însuş,  ca  să  ia  pedeapsa  
Legii  Lui  proprii,  (moartea),  şi  să  moară  pentru  a  răscumpăra  soţia  şi  ceea  ce  a  fost  pierdut  prin  respingerea  
Lui. (7) 
     * Dacă tu eşti bolnav, eu aş vrea să te pot vindeca, dar nici un om  nu  poate face aceea.  Este  deja  făcut.  Vindecarea  este  
în  tine. Este  credinţa  ta  în  lucrarea  deja  încheiată  pe  care  Dumnezeu  a  făcut-o  la  Calvar  cu  Isus  Cristos  (Col. 
2: 13-15).  Şi  în  afară  de aceasta  nu  este  nici  o  vindecare,  în  afară  de  aceasta  nu  este  nici  o  mântuire. Nici  o  
biserica,  nici  o denominatiune,  nici  un  ritual  nu  dă  sau  obţine salvarea.  Isus  Cristos, "El  a  fost  rănit  pentru  
fărădelegile  noastre,  prin  rănile  Lui  am  fost  tămăduiţi  -toate  sânt  la  timpul  trecut -  am  fost. tămăduiţi   
(vindecaţi)".   (1 Petru 2: 24).  (8) 
     * Acum, acelaş lucru este acesta: dacă tu eşti un fiu a lui Dumnezeu, şi dacă eu sânt un fiu a lui Dumnezeu, sau o fiică a lui 
Dumnezeu, noi am fost în Dumnezeu la început.  Şi când  Isus a devenit Plinătatea Cuvântului, atunci noi am fost în El, sub formă 
de germene. Când El a fost răstignit, noi am fost răstigniţi în trupul  Lui (Rom. 6: 6). Când El a înviat din morţi, noi am înviat cu El.  
Şi acum, din moment ce noi L-am recunoscut, acum, noi stăm împreună cu EL în locurile cereşti în Cristos Isus. (Efeseni 2: 4-7). Noi, 
dacă noi sîntem fii şi fiice a lui Dumnezeu, noi sîntem copiii lui Dumnezeu; deci atunci noi sîntem atribute ale lui Dumnezeu 
(Galateni 4: 6).  Atunci  noi  avem  Viaţa  Eternă. Şi  Dumnezeu  este  singura  Viaţă  Eternă  care  poate  fi. Atunci noi am 
fost în El de la început. Şi când Isus a devenit tot acel Cuvânt, atunci, noi am fost parte din El atunci ( Ioan 1: 1-3 , 14).  Amin.  
Acolo sânteţi voi.  Când aceea este acolo înăuntru, acolo  nu  este  vreun diavol,  sau  vreo  putere,  care  ar  putea  să  o  
mişte  vreodată.  Aceea  este  stâlpul  (ancora)  sufletului. (9). 
      * Dar realul, ordinat de Dumnezeu, gena originală, sămânţa originală, un suflet care a fost în Dumnezeu înainte de întemeierea 
lumii....Amintiţi-vă, voi aceia care cu adevărat aveţi Duhul lui Dumnezeu în voi în seara aceasta, voi aţi fost aici în Cristos, pentru că 
El a fost Plinătatea Cuvântului. El a fost  Plinătatea  Dumnezeirii  trupeşte (Col. 2: 9-10).  Dumnezeu era în Cristos, împăcând  
lumea cu  Sine. (2 Cor.5: 18-19). Credeţi voi aceasta?  Priviţi, El era în Cristos. Deci, atunci dacă tu ai fost în Dumnezeu, o genă, un 
Cuvânt, un atribut de la început, atunci tu ai umblat cu El aici pe pământ; cu ai vorbit cu El aici pe pământ; tu ai suferit cu El aici pe 
pământ; tu ai murit cu El la Calvar; şi tu ai înviat cu El din nou; şi tu acum stai în locurile cereşti în Cristos Isus, fiind în părtăşie cu 
El, Cuvântul, aşa cum El hrăneşte sufletul  tău,  că, "Omul  va  trăi  prin  fiecare  Cuvânt  care  iese  din...." (Matei 4: 1-4). (10) 
      * Deci, vedeţi voi, dacă voi aţi fost în cunoştinţa mai-dinainte a lui Dumnezeu, atunci, voi deveniţi o parte din Dumnezeu. Şi 
singurul fel cum tu poţi să fii un fiu sau o fiică a lui Dumnezeu, tu trebuie să fii o parte din Dumnezeu, şi Dumnezeu nu este complect 
fără tine. Aşa trebuie să fie. Aceasta este corect, pentru că este acolo este Unul, o singură sursă a Vieţii Eterne, şi aceea este 
Dumnezeu, şi El singur are Viaţa  Eternă  (Psalm 36: 9). Vedeţi?  Acum, şi tu ai fost o parte din El, aşa de mult încât tu eşti un 
atribut, sau în gândirea Lui de la început. Şi  aceea,  pentru  că  El  S-a  gândit  la  tine de  la  început,  El  dă  acea  mică  
atracţie  către  El.  Aceea  este  ceea  ce  trebuie  trezită.  Unii  din  ei  nu vor  fi  treziţi;  ei  doar  nu  au  atracţia;  asta  
este  tot.  (11)  
      * Dumnezeu ştiind de la început cine va fi salvat şi cine nu, pentru aceea a venit jos şi a urmărit duşmanul prin viaţă, prin 
moarte, prin paradis, in iad (Efeseni 4: 8-10). Şi toată calea din slavă spre iad, şi a luat puterile iadului, şi cheile le-a luat de la Diavol, 
şi  S-a  ridicat din nou  (a înviat),  şi  a  restaurat  (redat)  omenirii  posibiltatea  de  a  fi  iarăşi  fii  şi  fiice  ale  lui  
Dumnezeu. (Ap 1: 17-18).  
         Unde  a  fost   Isus   înjughiat?  La  Calvar ?  Nu, domnule.  Isus  a  fost  înjunghiat  înainte  de  întemeierea  
lumii. " Iată Mielul lui Dumnezeu care  a  fost  înjunghiat  înainte  de  întemeierea  lumii" (Apoc 13: 8).  Dumnezeu,  la  
început  când  El  a  văzut  păcatul,  El  a  văzut  ce  s-a  întâmplat,  El  a  vorbit  Cuvântul  şi  Isus  a  fost   înjunghiat   
înainte  de  întemeierea  lumii.  Şi  fiecare  persoană  a  fost  salvată, a  fost  salvată  (după  cum  spune  Biblia), când  
Mielul  a  fost  înjunghiat  în  gândirea  lui  Dumnezeu,  înainte  de  întemeierea  lumii  (Apoc. 17: 8), tu  ai  fost  inclus  în  
salvare  atunci.  Deci,  ce  vei  face  tu  privitor  la aceasta? (12) 
      * Tu ai fost în El acolo ca un gând; acum tu eşti o persoană care poate avea  părtăşie cu El. Vedeţi? Aşa cum voi aţi fost în taţii 
voştri la început, dar acum voi sânteţi fii şi fiice, deci voi puteţi avea părtăşie cu părinţii voştri. Acum, noi sântem  fii  şi  fiice  ale  
lui  Dumnezeu, care  putem  avea  părtăşie  cu  Tatăl  nostru,  Dumnezeu.  Vedeţi,  este  doar  atât  de  frumos.  Nu  vă  
place  vouă  asta?   Atunci   voi   deveniţi  ca  El  (Romani 8: 28-30).  Şi  dacă  am  fost  fii,  atunci  voi  sânteţi  atribute,  
şi  aţi  fost  în  forma  Lui  la  început.     Şi, amintiţi-vă, dacă voi aţi fost în El de la început; şi când Isus, care este Dumnezeu, 
Cuvântul  făcut  trup  şi  locuind  printre  noi  (Ioan 1: 1-3, 12-18); atunci  voi  aţi  fost  în  El  şi  aţi  purtat  ocara care  El  
a  purtat-o.  Voi  aţi  fost  la  Calvar cu  El,  în El.  Voi  aţi  murit  în  El.  Voi aţi  înviat  în  El.  Şi  acum  voi  staţi  
împreună  în  locurile  cereşti  în  El  (Col. 2: 11-15). (13) 
      * Când  Isus  a  suferit  în  acel  trup,  El  a  suferit....Pentru că bărbatul şi femeia sînt o singură persoană.  Eva a fost  
luată din  Adam (Gen. 2: 18-25), şi Biserica...Ce s-a întâmplat? Dumnezeu a deschis coasta lui Adam şi a scos afară de acolo un 
ajutor, mireasa. Şi Dumnezeu  a  deschis  coasta  lui  Isus  la  Calvar  şi  a  scos  afară  Mireasa.  Vedeţi?  Şi  când  Isus  a  
murit  la  Calvar.... 
        Amintiţi-vă, Mireasa nu a fost scoasă din trup până când trupul nu a fost mort. El deja murise, şi ei trebuiau să-I rupă 
picioarele Lui. Şi profetul a spus, "Nici un os nu va fi rupt". Deci, ei au scos ciocanul să-I rupă oasele, şi un om a fugit repede cu o 
suliţă şi  L-a înţepat în inima Lui, şi apa şi Sângele au ieşit afară, El era deja mort (Ioan 19: 31-37). Ea era deja răscumpărată în trup 
prin moartea Lui, deci acolo  nu  mai  este  suferinţă  prin  perioada  necazului  pentru  Mireasă.  Vedeţi?  Ea  merge  
înăuntru. Dar  biserica  Neamurilor, care  doar  au  crezut  în  El  şi  au  luat  crezuri  denominaţionale  şi  aşa  mai  
departe....(14) 
      * Eu sânt identificat cu El în moartea Lui. Eu am murit cu El când El a murit la Calvar, şi eu am înviat din nou, în dimineaţa 
zilei de Paşte cu El în puterea învierii Lui. Eu sânt un martor la aceasta. Eu am murit cu El la Calvar, am înviat cu EL la Paşte. 
Aleluia. Pentru a fi parte din El, eu trebuie să mă identific cu El. Eu am fost identificat cu El în moartea Lui. Eu am fost identificat cu 
EL în suferinţa Lui. Eu am fost identificat cu El, când denominaţiunile L-au trădat. Eu am fost identificat cu El, când ei L-au scos 



afară din tremplu, când ei au încercat să se scape de El. Eu am fost cu El acolo. Eu am fost cu El în moartea Lui, înviat cu El în 
înviere. (15) 
      * Aşa cum am spus seara trecută, dacă eu sânt un Creştin, eu trebuie să fiu identificat cu fiecare personaj din Biblie. Eu trebuie 
să stau cu Noe şi să predic cu el şi să avertizez oamenii. Aceea este corect. Eu trebuie să stau pe Muntele Carmel singur cu Ilie. Eu 
trebuie să stau la  Calvar  şi  să  fiu  răstignit  faţă  de  eul  meu  (mine  însumi)  şi  faţă  de  gândurile  proprii,  cu  El  
(Gal.2: 19-21). 
Dar  atunci,  din  nou  eu  voi  învia  cu  El  la  Paşte,  triumfând  peste  toate  lucrurile. Ridicat deasupra carnalitaţii  lumii, 
în El. (16)  
      * Moise  a  fost  în  El.  Josua  a  fost  în  El.  Şi  dacă  tu  eşti  în  El,  (1Cor. 12: 13), tu  ai  fost  în  EL  înainte 
de  întemeierea  lumii, familia  lui  Dumnezeu; tu  ai  suferit  cu  El,  tu  ai  murit  cu  El,  tu  ai  mers  la  cruce  cu  El,  
tu  ai  înviat  cu  El,  şi  acum  tu  încă  eşti  cu  El, stând  în  locurile  cereşti,  reflectând  Mesajul  acestei  epoci  către  
lume,  Lumina  lumii  (Matei 5: 14-16). (17) 
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